
Olot reclama la cessi� dels habitatges buits dels bancs

L'Ajuntament d'Olot ha incrementat les reunions amb responsables de bancs propietaris d'habitatges buits per

tal de demanar-los la cessi� dels pisos per dedicar-los a habitatge social. El motiu �s que l'Ajuntament vol

incrementar l'ofer ta de pisos de lloguer social.

Ho va explicar l'alcalde d'Olot, Josep Maria Corominas, en la darrera audi�ncia p�blica de l'equip de govern.

Va explicar que ha cridat tots els responsables d'entitats banc�ries per tal de plantejar-los la necessitat

d'habitatges socials. Va apuntar: ÇFins i tot he contactat amb el respresentant de la SAREBÈ.

L'alcalde va assenyalar que a vegades li ha estat dif�cil saber de qui era la propietat de pisos buits o inacabats.
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